



Tel: 613-984-2948 • Fax: 613-984-2872 • Toll Free: 1-877-984-2948 • 38 rue Victoria St., Finch, ON R0C 1R0 • www.nation.on.ca

NEW FLAGPOLES RECALL 2010 WINTER OLYMPICS

May 24, 2012

A little piece of the 2010 Vancouver Winter Olympics is now gracing the offices of South Nation Conservation in Finch.

More accurately, it's four pieces...four "slightly used", 25-foot flagpoles, which served at the 2012 Olympic Games, and that were eventually sold as surplus.

Unlike common aluminum poles, which come in that colour, these flagpoles are white to reflect the winter setting of the Games. The tapered poles are made of coated, long-lasting, fibreglass.

SNC's David Fitch came upon the flagpoles when he contacted a family-owned Toronto area supplier. After chatting with the owner, he learned that the Olympic flagpoles were available at \$850 each, half of their original price.

Four flagpoles were ordered and bolted into five-foot deep, concrete bases in front of the South Nation Conservation Office, located in a converted school on the south side of Finch. Each weighs 70 pounds and can be tilted down for repairs or flag replacement.

The poles fly the Canadian, Ontario, Franco-Ontarian, and South Nation flags. The Maple Leaf on the Canadian flag is hand-sewn in Canada, providing extra vibrancy.

"We're thrilled to acquire these flagpoles with such special meaning. They are a true piece of Canadiana, and we've acquired them for a great price," said SNC Communications Director, Angela Coleman. "Area residents can take pride in the fact the flagpoles standing right here in Finch have such a colourful and patriotic background."

FOR MORE INFORMATION: Angela Coleman, 877-984-2948, ext. 308.



Tel: 613-984-2948 • Fax: 613-984-2872 • Toll Free: 1-877-984-2948 • 38 rue Victoria St., Finch, ON R0C 1K0 • www.nation.on.ca

Des nouveaux mâts de drapeau en souvenir des Olympiques d'hiver de 2010

24 mai 2012

Un petit morceau des Olympiques d'hiver de Vancouver en 2010 orne maintenant les bureaux de la Conservation de la Nation Sud à Finch.

Plus précisément, il s'agit de morceaux, soit quatre mâts de 25 pieds, à peine usés, qui ont servi pendant les jeux avant d'être vendus comme surplus.

Contrairement aux poteaux d'aluminium ordinaires qui viennent dans cette couleur, ces mâts sont blancs pour rappeler les jeux d'hiver. Les mâts fuselés sont faits de fibre de verre durable.

David Fitch de la CNS a découvert leur existence après avoir pris contact avec le propriétaire d'une entreprise familiale de la région de Toronto. Il a alors appris que les mâts olympiques étaient disponibles au coût de 850 \$ chacun, soit 50 % du prix original.

La CNS en a commandé quatre qui sont maintenant boulonnés sur des bases de ciment de cinq pieds de profondeur devant les locaux de l'office qui sont situés dans une ancienne école, au sud de Finch. Chaque mât pèse 70 livres et ils peuvent être abaissés pour effectuer des réparations ou pour remplacer les drapeaux.

Les mâts portent les drapeaux du Canada, de l'Ontario, des Franco-Ontariens et de la Nation Sud. La feuille d'érable a été cousue à la main au Canada, ce qui lui donne une valeur additionnelle.

« Nous sommes ravis d'acquérir des mâts qui ont une signification particulière. Ce sont de véritables pièces de la collection Canadiana à un prix unique » a indiqué la directrice des communications de la CNS, Angela Coleman. « Les résidents de la région peuvent être fiers du fait que ces mâts maintenant installés en permanence à Finch ont une histoire aussi haute en couleur et patriotique ».

Pour plus d'information : Angela Coleman, 877-984-2948, poste 308.